

## FAA Hoboken 2022-2023

TUITION	FRAIS DE SCOLARITE
<b>From Pre-K2 through Pre-K4, 5 Full Days - De TPS à la MS, 5 jours</b>	<b>\$25,900 / year</b>
In Pre-K2 and Pre-K3 only, 5 mornings from 8:30am to 12:30pm or 3 full days from 8:30am to 3pm En TPS et PS seulement, 5 matinées de 8h30 à 12h30 ou 3 journées complètes, de 8h30 à 15h	<b>\$19,000 / year</b>

ADDITIONAL FEES	FRAIS ADDITIONNELS
One-time New Student Admission Fee / <a href="#">Droit de Première Inscription</a>	\$2,000
Tuition Refund Plan / <a href="#">Assurance Frais de Scolarité</a> (% of tuition and fees)	3.5% *
<b>Tuition and fees are non-refundable / Les frais de scolarité et les frais d'admission ne sont pas remboursables</b>	

OPTIONAL FEES	FRAIS OPTIONNELS
Lunch Program / <a href="#">Programme Déjeuner</a>	Simply Gourmet
Enrichment / <a href="#">Enrichissement</a>	\$25 to \$40 per class
School Photo Package / <a href="#">Photos de Classe</a>	starting at \$40
Yearbook / <a href="#">Livre-souvenir de l'Année</a>	\$50

BEFORE AND AFTER CARE (JERSEY CITY)	GARDERIE
Before Care, from 7:30am to 8:30am / <a href="#">Garderie de 7h30 à 8h30</a>	Flat fee of \$100 per month
After Care, from 3pm to 5:30pm / <a href="#">Garderie de 15h à 17h30</a>	Flat fee of \$290 per month
After Care, from 3pm to 6:30pm / <a href="#">Garderie de 15h à 18h30</a>	Flat fee of \$320 per month
After Care or Homework Time from 3pm to 4:30pm / <a href="#">Garderie ou Aide aux devoirs</a>	Flat fee of \$210 per month
Before or after Care on occasional hours / <a href="#">Garderie avec usage occasionnel</a>	\$20 per hour (exceptional)

- Tuition can be paid in monthly installments or annually. Tuition and fees are not refundable.  
Le paiement des frais de scolarité peut s'effectuer de façon mensuelle ou annuelle. Les frais de scolarité et d'admission ne sont pas remboursables.
- The tuition is based on 10 equal monthly payments from September through June.  
Les frais de scolarité mensuels sont établis sur la base de 10 mois égaux, de septembre à juin.
- A 3% discount applies to tuition paid in full by June 1<sup>st</sup>.  
Le paiement annuel reçu avant le 1er juin permet de bénéficier de 3% de réduction.
- Once your child is accepted, a non-refundable deposit equivalent of \$2,000 is due to hold your child's enrollment. **The \$2000 deposit will be deducted from the tuition payment.** Once the deposit is paid, an invoice will be issued to complete the enrollment, listing all fees that may apply (new student fee, insurance fee, ESL fee, September 2022 tuition, June 2023 tuition). The deposit will be deducted from your first invoice.  
Une fois votre enfant accepté, un acompte de \$2000 est dû pour garantir son inscription. **L'acompte de \$2000 sera déduit des frais de scolarité.** Pour finaliser l'inscription une facture sera émise indiquant toutes les charges dues (droits de première inscription, assurance, soutien, frais de scolarité des mois de septembre 2022 et juin 2023). L'acompte sera déduit de cette première facture.
- The Application Fee is \$140, non-refundable.  
Les frais de dossier s'élèvent à \$140 et ne sont pas remboursables.
- The New Student Fee (\$2,000) is non-refundable and due at registration.  
Les droits de première inscription (\$2,000) ne sont pas remboursables et dus à l'inscription.
- A 7% discount applies for siblings in a 5 days program; A 5% discount applies for siblings in a half-day program.  
Les frères et sœurs bénéficient d'une réduction de 7% quand ils suivent 5 jours de programme, 5% pour les demi-journées.
- All students beginning classes during the year will pay a prorated tuition and full admission fees.  
Les élèves arrivant en cours d'année payeront les frais de scolarité au prorata temporis et la totalité des frais d'admission.
- The before and after care programs, as well as the enrichment program, are billed separately and due prior services rendered. Les frais de garderie et d'enrichissement seront facturés séparément et payables avant que le service ne soit rendu.
- Families can apply for financial aid. Les familles peuvent faire une demande d'aide financière.

\* Exclusion for preschool: coverage applies to preschool students on-campus learning only

\*\* Fee is not mandatory, solely based on language assessment